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Vragen van de leden Van Klaveren en Bontes (beiden Groep Bontes/Van 
Klaveren) aan de Staatssecretaris van Veiligheid en Justitie over het 
voornemen een noodopvang-locatie neer te zetten in een joodse wijk in 
Amstelveen (ingezonden 13 oktober 2015). 

Mededeling van Staatssecretaris Dijkhoff (Veiligheid en Justitie) (ontvangen 
4 november 2015). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Vorige week 2.500 nieuwe asielaanvragen in 
Nederland»?1 

Vraag 2
In hoeverre klopt het dat er plannen bestaan voor noodopvang in een joodse 
wijk in Amstelveen? 

Vraag 3
Begrijpt u de zorgen van het Centraal Joods Overleg over deze plannen, 
gezien het virulente antisemitisme dat in landen als Syrië en Irak bestaat? Zo 
nee, waarom niet? 

Vraag 4
Begrijpt u dat de komst van tienduizenden immigranten uit voornamelijk 
islamitische samenlevingen de kans vergroot op een groei van het antisemi-
tisme?2 

Vraag 5
Bent u voornemens maatregelen te treffen om dit gevaar tegen te gaan? Zo 
ja, welke? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Is er bij het kabinet een idee over het maximum aantal asielzoekers dat 
Nederland kan absorberen in sociaal, cultureel en economisch opzicht? 

1 http://www.nu.nl/binnenland/4143930/vorige-week-2500-nieuwe-asielaanvragen-in-
nederland.html

2 Antisemitism Worldwide, Tel Aviv University 2009
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Vraag 7
In hoeverre deelt u de visie dat enkel opvang in de regio de enige structurele 
oplossing vormt voor het asielvraagstuk? 

Mededeling 

Hierbij deel ik u mede dat de schriftelijke vragen van de leden Van Klaveren 
en Bontes (beiden Groep Bontes/Van Klaveren) van uw Kamer aan de 
Staatssecretaris van Veiligheid en Justitie over het voornemen een 
noodopvang-locatie neer te zetten in een joodse wijk in Amstelveen 
(ingezonden 13 oktober 2015) niet binnen de gebruikelijke termijn kunnen 
worden beantwoord, aangezien nog niet alle benodigde informatie is 
ontvangen. 
Ik streef ernaar de vragen zo spoedig mogelijk te beantwoorden.
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